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Prezydent Krakowa rozmawiał o budowie hali Wisły 

 

W poniedziałek, 14 lutego Prezydent Krakowa Jacek Majchrowski spotkał się z 

kibicami i działaczami Wisły Kraków. Tematem rozmowy była kwestia budowy 

hali sportowej Wisły przy ulicy Reymonta. 

 

Prezydent Jacek Majchrowski podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko i wolę 

sfinansowania przez Miasto całości inwestycji, której koszt szacowany jest na 47,3 mln 

złotych.  

Prezydent Krakowa zaznaczył, że w przypadku zaangażowania się Miasta w 

budowę hali możliwe jest oddanie do użytkowania obiektu do końca 2013 roku. Zgodnie z 

wstępnym harmonogramem, do końca tego roku ma zostać przygotowana dokumentacja 

techniczna i pozyskane pozwolenie na budowę. W styczniu 2012 roku ogłoszony będzie 

przetarg na roboty budowlane, który powinien zakończyć się w marcu 2012 roku. Same 

prace budowlane mogłyby się rozpocząć w kwietniu 2012 roku. 

Podczas spotkania Prezydent Miasta zgodził się przystać na propozycję i rozważyć 

przekazanie unijnej dotacji w wysokości 8 mln złotych na budowę hali Wisły, jeśli klub w 

ciągu 4 tygodni znajdzie prywatnego inwestora, który będzie chętny na finansowe 

zaangażowanie się w realizację tej inwestycji. Taką propozycję zgłosili przedstawiciele 

stowarzyszenia kibiców. W takiej sytuacji, zaangażowanie Miasta w realizację hali Wisły 

zostało by ograniczone do sfinansowania dokumentacji technicznej obiektu. 
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